

Referat styremøte Vang OL

Tid: 7. mars 2022 kl. 19.45

Sted: Gåsbu



Til stede:

Fra styret: Jan Ola, Pål, Håkon, Mina, Ingvild

I tillegg: Øivind Frøisland (fører regnskap i mangel av kasserer), Magne Smeland (som har ført regnskapet for 2022), Ragnhild Jetlund (tidligere leder, kompetanseoverføring)

1. Referatsaker
 - a. Kretsting
Kretstinget ble avholdt på Teams 6.mars. Fra Vang o-lag stilte Jan Ola og Ingvild.
 - b. Forrige styremøte
Fra forrige styremøte må følgende følges opp:
 - Løpsleder og løypelegger for Myrtrampen
 1. Arrangementet kan gjennomføres som et «Sats UNGt»-arrangement.
 2. Fastlegger nøkkelroller på neste styremøte
 - Dekningsregler
 1. Håkon går gjennom tidligere dekningsregler og ser det opp mot planlagt aktivitet i år, og kommer med et forslag til dekningsregler for 2023.
2. Ekstraordinært Årsmøte
 - a. Dato: Søndag 26.mars kl 20.
 - b. Informasjon må sendes ut senest 12.mars.
 - c. Valgkomiteen må finne en kasserer.
3. Regnskap 2022 budsjett 2023
 - a. Magne Smeland har ført regnskapet for 2022, og det er klart for revisjon.
 - b. Jan Ola lager forslag til budsjett for 2023 og sender til resten av styret for innspill
 - c. Tiltak for å gjøre regnskapsføringen enklere:
 1. Kontakte banken og be dem sette utbytte på hovedkonto (settes i dag inn på Stolpejakt-kontoen).
 2. Stolpejakt-kontoen bør avsluttes.
4. Føring av regnskap 2023
 - a. Magne kan føre regnskapet i 2023, dersom det er ønskelig.
5. Myrsprinten og Kick off
Myrsprinten:
 - Nærløp
 - Testløp for tidtakerne.
 - Jan Ola lager innbydelse
Kick-off:
 - Ingvild hører med rektor på Ingeberg skole om vi kan låne SFO fra kl 12, evt også gymsalen.
 - Mina, Håkon og Ingvild planlegger kick-off fra ca 14.
6. Pinsesprinten
 - Samlingsplass: Norsk Tipping
 - 300-400 deltagere.
 - Innbydelsen klar til påske.
 - Nøkkelroller er på plass.
 - Alle medlemmer må forberede seg på å hjelpe til

7. Bedriftsløp

- Forespørsel om å være med å arrangere 16.mai, for Telenor og Nestle. Vi skal i så fall lage løyper og henge ut poster. Lunden kan være aktuelt. Jan Ola sjekker med mulig løypelegger/postuthenger.
- 5.september for Vegvesenet på Gåsbu kan være aktuelt.

8. Treningskomiteen, treninger og sesongplan

Håkon og Jan Ola har hatt møte med Ringsaker og Hamar. Hamar kan bidra med en ung trener på våren. Ringsaker skal arrangere øst-mjøsa-cup på mandag eller onsdag. Vang arrangerer torsdagstreninger for barn og unge hver torsdag.

Håkon lager plan for torsdagstreninger, og innkaller til treningsmøte. Vi kan bruke Hamar og Ringsakers kart.

Det er ønske om å videreføre trenings samarbeid om en ungdomstrening i uka.

Det er ønske om en samling med overnatting for Hamar, Ringsaker og Vang.

9. Kartplaner og status fra Teknisk komite

Det bør jobbes med en ny kartplan i år.

10. Info om hjemmeside

Ingvild gir tilgang til Jan Ola, Mina og Håkon.

11. Eventuelt

a. Søknader om midler:

1. Mulig å få midler til «fadderordninger» (Orientering.no) – Jan Ola sjekker opp
2. Vi har fått midler fra Sparebanksstiftelsen, fra 10 000,- som vi må ha kvitteringer for å få utbetalt.

b. Politiattest. Alle trener må ha dette, og det følges opp av leder. Vi har god kontroll.

Neste møte: mandag 24.april kl 20:00. Sted: kommer.